
Onderwerp Fractie Behandelen in Inhoud Stand van zaken
Invloed PAS uitspraak op 
Markermeerdijken

PvdA NLG Jellema: Wat zijn de 
gevolgen van de PAS voor 
de het project 
Markermeerdijken?   
Gedeputeerde Loggen 
meldt dat Pels Rijcken een 
toets uitvoert hierover. 
Gedeputeerde Loggen 
zegt toe hierop terug te 
komen zodra hier meer 
bekend over is.

Bericht hierover volgt nog.

Terugrapporteren uit 
BACVP overleg

NLG In de uitwerking van het 
gebiedsgericht werken zal 
de Gedeputeerde 
terugkomen op het 
percentage van 20%, zoals 
dat is opgenomen in het 
coalitieakkoord.   
Gedeputeerde zal 
terugrapporteren aan de 
commissie NLG over het 
overleg van 19 september 
2019

Mededeling in enige vorm 
volgt nog.



input leveren op de 
onderzoeksvragen van het 
RIVM.

GroenLinks NLG Mevrouw Er (GL) vraagt of 
de commissie input kan 
leveren op de 
onderzoeksvragen van het 
RIVM. Gedeputeerde Tekin 
doorloopt de route 
waarbij de drie 
gemeenten in 
gezamenlijkheid de 
onderzoeksvragen 
samenstellen. 
Gedeputeerde Tekin zal 
het daaruit volgende 
voorstel aan de 
commissie voorleggen en 
zegt toe de commissie om 
op- en aanmerkingen te 
zullen vragen op de 
onderzoeksvragen van de 
RIVM.

Bericht volgt nog.

Opnemen mededelingen 
BRZO bedrijven

NLG Gedeputeerde stelt voor 
om in deze commissie 
maandelijks een 
agendapunt BRZO-
bedrijven op te nemen.

Agendapunt opgenomen, 
nader te bepalen of dit 
voldoet aan wensen 
commissie.



Technische briefing 
Doorlopen Vergunning

NLG "Het lijkt de gedeputeerde 
verstandig om een keer 
emissievergunning met 
deze commissie door te 
lopen. Dit kan door 
middel van een 
technische briefing."

Op 14 oktober wordt de 
technische briefing VTH 
taken gegeven.  12.30-
13.15 uur Commissie 
(NLG) technische briefing 
vergunningverlening 
Noord-Holland zaal 1.4

def lijst met 
meekoppelkansen

CDA NLG Dhr. Bakker vraagt hoe de 
conceptlijst op waarde 
geschat moet worden en 
hoe de verdeling van 
middelen eruit komt te 
zien en wat uitgevoerd 
kan worden. Daarnaast 
vraagt hij hoe de 
verdeling van de middelen 
bewaakt gaat worden. De 
heer Bakker heeft gelezen 
dat het voornemen is om 
de middelen middels een 
subsidieregeling 
beschikbaar te stellen, 
terwijl hij dacht dat er 
overleg zou plaatsvinden 
over de verdeling. Wie het 
eerst komt, wie het eerst 
maalt, lijkt hem geen 

Update 31 augustus 
2017: tijdens het 
werkbezoek en de 
technische briefing op 28 
september 2017 komt het 
onderwerp aan de orde.  
De verwachting is dat eind 
2017 een concretere lijst 
komt en mogelijk een 
voorstel voor verdeling 
van de middelen en dus 
voor de subsidieregeling.



goede methode voor een 
eerlijke verdeling. 
Gedeputeerde Loggen 
zegt toe dat als er een 
lijst met projecten komt, 
de commissie betrokken 
wordt bij de verdere 
uitwerking daarvan. De 
gedeputeerde zal hierover 
met de commissie 
overleggen.


